
 

  
 

 

 

 

   
 

  SAKSDOKUMENTER 

 

     ÅRSMØTE 2024 
 

                                                                    
    

16. april kl. 18:00 i Iglandhallen (turnhallen) Holvika  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   VELKOMMEN 

  

 



 

 

Forslag til sakliste og dagsorden: 

 
                    Oppmøte og registering fra kl. 17:30. 

 
1. Godkjenning av fremmøtte representanter 

 

2. Valg av dirigent 
 

3. Valg av protokollfører  
 

4. Valg av to til å underskrive protokollen   
 

5. Godkjenning av forretningsorden 

 

6. Godkjenne innkallingen 

 

7. Godkjenne saklisten.  
 

Utdeling av idrettsstipend 
 

8. Behandle årsberetning for GIR 2023. 
 

           Informasjon 

               -   Agder idrettskrets v/Anne Lise Lassen 

               -   Grimstad kommune v/Karin Glomsaker evt flere 

               -   Infoplattformen til ViFritid v/Freddy 
 

         Pause med bevertning ca 15 min 

 

9. Behandle:  

           9.1   GIRs regnskap 2023 

9.2   Styrets økonomiske beretning 

9.3   Kontrollutvalgets beretning 

  
         10.     Behandle forslag til arbeidsprogram 2024. 

 

11.      Fastsette tildelingskriterier for Lokale Aktivitetsmidler (LAM) 2024 

  

12.      Behandle innkomne saker som fremgår av godkjent sakliste  

           

13.      Vedta budsjett for 2024 med godkjenning av styrehonorarer 

 

14.       Valg.  
           Valg av nytt styre, kontrollutvalg, valgkomitè og representanter til div møter.  

           Styret fremmer forslag på ny valgkomite. 

 

15.       Avslutning. 

 



 

 

 

SAK 1. GODKJENNING AV FREMMØTTE REPRESENTANTER.                  
 

SAK 2. VALG AV DIRIGENT. 

Styrets forslag: Brit Ingebjørg Fossli 
    

                        Vedtak:  
 

SAK 3.        VALG AV PROTOKOLLFØRER. 

      Styrets forslag: Helge Næss Olsen 

                        

   Vedtak:  

  

SAK 4.           VALG AV 2  TIL Å UNDERTEGNE PROTOKOLLEN.                                       

  Foreslås på årsmøtet. 

                         

  Vedtak: 
 

SAK 5.         GODKJENNING AV FORRETNINGSORDEN  
 

Forslag til forretningsorden (gjelder sakene 5 - 14) 
 

1.  Dirigenten kan foreslå å sette strek for debatten under en sak. I så fall skal det 

gjøres oppmerksom på at alle som har tenkt å fremme forslag, må gjøre det før 

debatten går videre.  

2. Årsmøte kan bare fatte vedtak innenfor de sakene som godkjennes på saklisten. 

3. Alle forslag skal fremsettes skriftlig. 

          

     

 

   

   

SAK 6. GODKJENNING AV INNKALLINGEN. 

                        Innkallingen sendt ut til alle klubbene 11. mars 2024 og lagt ut på nett 

 

                  

                  

 

 

SAK 7. GODKJENNE SAKLISTEN.  

  Saksdokumentene sendt til alle den 9. april og lagt ut på nett. 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Forslag til vedtak:  

    Forslag til forretningsorden godkjennes 

 

   Forslag til vedtak: 

   Innkallingen godkjennes.  

   Forslag til vedtak: 

   Saklisten godkjennes. 



 

 

 

    SAK 8 

 
   ÅRSBERETNING 2023 
 

1.    STYRE OG ANDRE TILLITSVALGTE. 
 

Årsmøtet ble avholdt 28.mars i Sør Amfi, Grimstad, og har inneværende år bestått av følgende 

styre og tillitsvalgte: 
 

Leder Fred Rune Røed   IL Eidekameratene 

Nestleder Helge Næss Olsen   IL Lia  

Styremedlem/kasserer Ole Bjørn Lindland   Bravegr. BIL  

Styremedlem Marianne Tønnessen   FK Jerv 

Styremedlem Kari Elin Bratteland   AGR 

Styremedlem Nils Svanes   Gr. Friskis &Svettis 

Styremedlem Jarle Hille   IL Express 

1.varamedlem Camilla Aas Halvorsen   Gr. Svømmeklubb 

2. varamedlem Ingrid Aamodt             IL Imås 
 

Kontrollutvalg 

Leder Alf Olav Øye   IL Express 

Medlem Morten Tønnevold   IL Express  

Varamedlem Kåre Strand   FK Jerv  

 

Innleid sekretærhjelp og protokollfører: Brit Ingebjørg Fossli. 
 

Følgende valgkomité ble valgt på årsmøtet:  

Leder Lene Beisland   IL Lia 

Medlem Benjamin Møretrø   IL Eidekameratene 

Medlem her fikk vi ingen 
 

1.1 Styrets virksomhet. 

Styret, både det gamle og det nye, har i 2023 behandlet 61 ordinære saker fordelt på 8 

styremøter. To av dem på Teams. Arbeidsprogrammet, som vedtas på årsmøtet, har vært  

retningsgivende for styrets arbeid.  

Vi har valgt ,så langt det har vært mulig, å avholde styremøtene i idrettslagenes 

klubbhus/styrerom, og takker Imås, Lia IL, Eidekameratene og Express for å ha stilt rom til oss 

for noen av styremøtene inneværende år. 

 

I det nye styret ble følgende oppgaver fordelt:  

Kasserer:    Ole Bjørn  

Anleggssaker:   Fred Rune, Helge og Jarle 

Stipendkomite: Kari, Marianne og Camilla 

Idrettsfondet:    Ole Bjørn, Kari og Marianne  

Halltildeling:   Helge, Nils og Jarle 

WEB ansvar:    Helge 

Fred Rune og Helge ble også valgt som representanter fra GIR i styret for Grimstad 

Frivilligsentral. 

 



 

 

 

Gjennom året har de viktigste sakene vært: 

▪ Revidering og oppfølging arbeidsprogram for 2023 

▪ Revidering og signering av ny samarbeidsavtale med Grimstad kommune 

▪ Tildeling idrettsstipend  

▪ Tildeling fra idrettsfondet. Her vedtok styret og årsmøte at også unge voksne kunne 

komme i betraktning 

▪ Tildeling av treningstid i hallene  

▪ Tildeling Lokale Aktivitetsmidler (LAM)    

▪ Opptak av 3 nye klubber 

▪ Fordeling av ekstratilskudd til idrettslag med barn og unge fra familier med begrenset 

betalingsevne 

▪ Fellesmøter med politikere og administrasjon ifm. anlegg, tilskudd til idrettslagenes drift 

og rammevilkår 

▪ Innspill til kommunen vedr aktivitetstilskudd til idrettslagene og medlemmer som ikke 

har bostedsadresse i Grimstad kommune 
 

1.2  Representasjon, møter, kurs og konferanser. 

      - Det har ikke vært avholdt fysiske møter for idrettsråd i regi idrettskretsen inneværende 

 år, men sekretæren deltok på dagligleder seminar i Sør Amfi, Grimstad. 

      -    Styreleder har deltatt på møter med Lia IL vedr rehabilitering av  

 kunstgressbanen, samt digitale møter med Karin Glomsaker vedr noen av 

 ovenfornevnte saker 1.1. 
             

2.         MØTER MED KOMMUNEN. 

 

2.1  Møte med kulturenheten 28.aug. vedr tildeling av ekstramidler til idrettslag.  

            Sekretæren møtte her. Fikk gode tips på hva idrettslagene burde fokusere på ift til å 

 inkludere flere barn og unge.  
              

2.2.      Fellesmøte med kommunen, politikere og GIR 13. november. 

  Her møtte flere fra administrasjonen, leder av kulturutvalget og politikere fra ulike 

 parti. Hovedpunktene var: 

▪ Status anlegg og aktivitet i idrettslagene. Påpekt behov for minst en normalhall 

▪ Potten til drift av anlegg og aktivitet må bli indeksregulert 

▪ Den nye kunstgressbanen i Eide og skolens bruk må komme inn i budsjettet i tillegg til 

banene til Imås, Express og Lia 

▪ Alle idrettslag som velger å bygge behovsvurderte anlegg, bør få et likt stipulert tilskudd 

fra kommunen ift kostnad 

▪ Alle idrettslag skal bli informert- og hørt- ifm reguleringsplaner for nye bygg/skoler i 

nærheten av idrettslagenes eiendom 

▪ Alle medlemmer i idrettslagene uansett bosted, skal bli telt med ifm kommunens 

aktivitetstilskudd. 
  

3. FORDELING TILSKUDD OG STIPEND.  
                 

3.1       Idrettsstipend. 

            Det ble utdelt 8 idrettsstipend på årsmøte 28. mars: 

 Utvikling: Frida Lindgren Hødnebø, Hrani, Linnea Fossnes, AGR og Målfrid S 

 Holtebekk, GTIF. 

Satsning: Mikkel Flam og Marthe Stokka , AGR. Jarand-Matias Gundvaldsen, 

Trialklubben, Hermann Gundersen, Hrani og Even Meinseth, Sørild. 



 

             

 

 

 

3.2      Idrettsfondet: FK Jerv fikk tildelt 6.000,-. Ble også søkt fra Lia IL, men disse ble 

 ikke utbetalt før i 2024. 

 

3.3 Tildeling ekstramidler til idrettslag med medlemmer av barn og unge med 

 begrenset betalingsevne. 
              GIR fikk totalt kr.676,3798,- til fordeling. GIR sendte på forhånd ut til alle 

 lag/klubber de kriterier styret hadde vedtatt. Styret valgte å tildele alle idrettslag med 

 medlemmer opptil 19 år et grunntilskudd på kr. 3.000,- med  krav om at midlene skulle 

 brukes til formålet. Det gjenstående beløpet  på kr. 565.550 ble fordelt etter 

 søknader. Totalt kom det inn søknader for 1.363.539,-kr. 

 

3.4  Lokale Aktivitetsmidler (LAM) 
Grimstad kommune v/idrettsrådet ble i 2023 tildelt  kr. 2.185.777 i LAM (økning  fra -

22 på kr 797.252,-) basert på det totale innbyggertallet av barn og unge i alderen 6-19 år.  

Samtlige klubber ble tildelt et grunntilskudd på kr. 1000,- samt iht registrerte 

medlemmer i alder 6-19 år. (27 av 30 klubber) samt i tillegg: 

- godkjente allidrettstilbud til barn og ungdom samt breddetilbud 

- klubber som gir tilbud til funksjonshemmede og som ikke får støtte fra kommunen. 
 

3.5 Aktivitets- og driftsmidler anlegg fra Grimstad kommune. 
 Totalt ble det tildelt kr 1.829.982,- En økning på kr 674.062,- fra 2022. 

 Kr 549.628 inkl. grunntilskudd gikk til aktivitet iht medlemmer bosatt i Grimstad, og 

 kr. 1.280.300.- til drift anlegg- til de som sendte inn søknad.    
 

 

4.  MEDLEMSSITUASJONEN. 
 

 Grimstad idrettsråd hadde t.o.m 1. april 30 ordinære medlemsklubber samt 5 

 registrerte bedriftsidrettslag.  

 Registrerte medlemmer pr 31/12-22 var 7471. En nedgang på 716. Noe som mulig 

 skyldes «rensing» av medlemslistene. Antall aktive 7411, men her hadde bokseklubben 

 glemt å registrere sine aktive medlemmer. Vi vet ikke hvor man aktive medlemmer i 

 bedriftsidrettslagene, men mange deltar i ulike aktiviteter i regi bedriftsidrettskretsen; 

 terrengkarusellen, o-løp og langrenn.  

 

 Nye klubber: I løpet av siste halvår økte vi med 3 klubber. De nye, innmeldte og 

 godkjente klubbene er  Holvika Ballklubb, Grimstad Modellbilklubb og Grimstad 

 Enduroklubb. Disse var registrert med totalt 130 medlemmer. 
  

 Verdi frivillig arbeid basert på medlemstall -22 og ca. årsverk 145, 3 = kr.83.184.000,- 
 (SSBs modell 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

5.  AVSLUTNING. 
 

Grimstad idrettsråd vil først og fremst berømme alle klubber for alt de tilrettelegger av aktivitet 

og idretter innen 66 ulike grener for barn, voksne og funksjonshemmede, samt allidrett. Helt 

imponerende. Klubbene kan også vise til flotte resulter blant sine utøvere. 

Mange klubber er også utrolig flinke til å inkludere barn og unge fra familie med begrenset 

økonomi. Det viste søknadene på over 1.3 millioner ifm. ekstramidlene. 
 

Gratulerer til Eidekameratene, en liten klubb, for en flott, ny kunstgressbane. Det vil uten tvil 

generere mange nye medlemmer, noe som allerede har vist seg. Gode, tidsriktige anlegg = økt 

aktivitet! 

 

Vedørende arbeidsprogrammet har vi ikke klart å få etablert en egen infoplattform via 

«ViFritid» pga kostnadene, men styret vil fortsette å jobbe med saken.  
 

Vi berømmer, og er svært takknemlig, for det gode og konstruktive samarbeidet vi har hatt med 

både administrasjon og politisk ledelse i Grimstad kommune dette året. Vi føler virkelig at vi 

blir hørt, og derav fått igjennom de viktigste sakene om økning av kulturmidler til idretten i 

2023-/2024 samt støtte til kunstgressbaner o.a. vedr skolenes bruk inkl. den nye 

kunstgressbanen til Eidekameratene. 
 

Agder idrettskrets er alltid behjelpelig med råd og veiledning når man trenger det.  

Vi håper på selvfølgelig på et godt samarbeid med alle parter i kommende periode også. 

 

 

 

   Grimstad 19. februar 2024 

 

 

 

 

_______________            _______________________                ___________________ 

Fred Rune Røed                     Helge Næss Olsen                           Kari Elin Bratteland  

leder                                       nestleder           styremedlem                                                              

 

 

_____________________     _____________________              __________________       

Marianne Tønnessen             Nils Svanes                                     Jarle Hille 

styremedlem             styremedlem                                   styremedlem  

 

 

_____________________       

Ole Bjørn Lindland 

styremedlem 

                                                ____________________________ 

                                                  Brit Ingebjørg Fossli 

             innleid sekretær og protokollfører 

 

 

 

 



 

 

      SAK 9 
 

 9.1 REVIDERT ÅRSREGNSKAP 2023  

   
    
 
             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 
 

 

  

 

  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9.2  STYRETS ØKONOMISKE BERETNING. 
 

            .       Grimstad idrettsråd har fremdeles god og «sunn» økonomi. Ble en del mindre  

  tildeling fra idrettsfondet enn forventet, og heller ikke i -23 fikk vi avviklet  

  motivasjonsseminar for klubbene og som vi hadde håpet. Forhåpentlig klarer vi  

  det i 2024. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

        9.3 BERETNING FRA KONTROLLUTVALGET 
 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

    SAK 10 

 

 Arbeidsprogram for Grimstad idrettsråd 2024. 
 

  1.  Gjensidig informasjon og samarbeid med idrettslagene. 
       Vårt fremste formål er å være et felles talerør for idretten inn mot det kommunale      

      apparat, og vi skal fungere som et koordinerende ledd mellom klubbene.  
       

      ARBEIDSMÅL 
Idrettsrådet vil bestrebe seg å holde idrettslagene informert om viktige idrettspolitiske        

saker, og sende innspill og høringer til kommunen av felles interesse. 

         Idrettsrådet vil fortsatt prøve å få til en digital info-plattform (ViFritid) hvor alle 

 idrettens tilbud -samt kommunens- på ulike språk blir presentert. 
  

2. Fordeling treningstid i kommunale haller, og div økonomiske fordelinger. 
    Grimstad idrettsråd vil fortsatt å ha ansvar for fordeling av treningstidene i kjerne-    

tiden i de kommunale hallene. Blitt en vanskelig kabal pga stort press og pågang på 

treningstider. Det er hovdeklubben som skal stå som søker på vegne av sine 

undergrupper. Henstiller til klubbene å fylle ut søknadsskjemaene så riktig og reelle som 

mulig. GIR vil evt samarbeide med idrettslag som har egne haller ved behov 

GIR fordeler de Lokale Aktivitetsmidlene (LAM) fra NIF/KUD senest innen utgangen 

av oktober.  

GIR vil fortsette å be kommunene om at kulturmidlenene til aktivitet og drift anlegg      

fordeles 30/70.  

Idrettsfondet. Det kan også om tilskudd til inkludering av unge voksne opptil 24 år med 

begrenset betalingsevne. Klubbene kan søke fondet hele året. 

. Søknadene  behandles av et eget «Fondsstyre» oppnevnt blant styremedlemmene i 

 GIR.  
 

3. Oppfølging av samarbeidsavtale med Grimstad kommune. 
Samarbeidsavtalen mellom Grimstad Idrettsråd og Grimstad formaliserer forholdet 

mellom partene, og sikrer idrettsrådet hørings- og uttalelsesrett i alle saker som angår 

idretten i kommunen. Bl.a arealplaner ifm. nye boligfelt. 
 

 ARBEIDSMÅL:  

 Idrettsrådet skal være aktiv pådriver for at samarbeidsavtalen følges opp, og at vi i 

 perioden får til minimum to fellesmøter ( vår og høst) med aktuelle politikere/ politisk 

 ledelse og administrasjon med kommunedirektøren i spissen. Idrettsrådet skal 

 kontinuerlig jobbe for at idrettens store, frivillige bidrag i form av dugnad og 

 aktivitetsskapning, får sin rettmessige plass  og støtte via kommunebudsjettet. Påse at 

 kommunen følger opp vedtaket om en årlig økning i kulturmidlene til aktivitet og drift 

 anlegg og det samme med kompensasjonen for skolenes -og nærmiljøets bruk av 

 kunstgressbaner.  
 

 4.   Rullering av ”Plan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv” (PIF) 2025-

 2029,  og oppfølging av kommuneplanen. 
PIF planen er ment som et verktøy og et forpliktende dokument i arbeidet for å utvikle 

og bedre idrettens rammevilkår og anleggssituasjon i kommunen. Rullering av denne er 

i gang, og hvor idrettsrådet har en sentral rolle. 
 

  



 

 

 

 

 ARBEIDSMÅL: 

 GIR skal påse at rekkefølgen  for rehabilitering av anlegg, anlegg i nåværende plan 

 følges så langt det er realistisk. Idrettsrådet skal fortsette å arbeide for å sikre arealer til 

 gode anlegg som kan benyttes til uorganisert aktivitet, og at idretten og dens 

 fremtidige vilkår inngår i alle areal- og reguleringsplaner.  

 Grimstad idrettsråd skal jobbe videre med å få en endelig og forent avtale med      

      kommunen når det gjelder forutsigbart tilskudd/finansiering av nye behovsvurderte 

 anlegg i regi idretten.  

 
 

5.  Lavterskeltilbud, møter og samarbeid med det offentlige og idretten. 
 

 ARBEIDSMÅL: 

 Idrettsrådet skal være en aktiv bidragsyter for å tilrettelegge tiltak sammen med det 

 offentlige der vi har felles mål og verdier.  

 Idrettsrådet ønsker fremdeles å få til en motivasjonskveld for alle klubber og 

 medlemmer med ekstern foredragsholder i løpet av våren/høsten-24. 

 Vi skal være presentert på regionale IR samlinger i regi AIK, og delta på relevante 

 kurs/møter. Bla. følge opp samfunnsdelen av kommuneplanen - «Livsmestring i alle 

 livets faser»- hvor fysisk aktivitet er en av nøkkelfaktorene. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



 

       SAK 11 

 

  Lokale Aktivitetsmidler (LAM) 2024 
          Endringsforslag i kriterier og rutiner for tildeling  

 
Overordnede kriterier. 

1.  For å bli tildelt midler utover grunnstøtten, skal laget/klubben ha avviklet årsmøte iht til    

     NIFs lov for idrettslag  

2.  Hvis en klubb ikke har søkt om kulturmidler i kommunen kan GIR kreve   

     dokumentasjon på at årsmøte er gjennomført innen mars måned ift NIFs lov. 
 

Tildelingskriterier: 

 

1)  Inntil kr. 100.000,- kan avholdestil tiltak i regi Grimstad idrettsråd som skal tilsvare      

     de tilskudd som gis fra kommunen iht kravet fra KUD. 

 

2)  Inntil kr. 65.000 kan holdes av til støtte til ulike formål i klubbene når grunnbeløpet på     

      kr.1000,- til alle klubber med aktive medlemmer opptil 19 år er trukket i fra. 
      
a) klubber som har NIF-godkjente allidrettstilbud til barn     max kr. 2.000,- 

 

b) klubber som har godkjente allidrettstilbud til ungdom   max kr. 10.000,-   

                    

c) klubber som har aktivitet for funksjonshemmede med min. 5 aktiv  

og som ikke får tilskudd fra kommunen         max kr. 15.000,- 

     (for spesifikke gruppetilbud for utviklingshemmede gjelder ikke  

      øvre aldersgrense på 19 år) 
 

d)   Åpne, gratis arrangement for barn/ungdom uavhengig av klubbtilhørighet  

      og/eller medlemsskap barneidrettsdager mm)                 max. kr. 4000,- 

 

 e)  Spesielle trener/-lederutdanningstiltak for ungdom i regi egen klubb     max. kr. 5.000,- 

  

 f)   gratis tiltak for ungdom utover den ordinære aktiviteten.     max. kr.15.000,- 

           (eks. «åpen hall/åpen dag)  
 

3)       2/3 av gjenstående beløp tildeles til målgruppen 13-19 år og 1/3 til  

           målgruppen 6-12 år iht aktivitetstallene i samordnet registering 

 

4)      Hele beløpet fra KUD skal fordeles, og restbeløpet etter pkt 1 og 2 inngår i     

         hodefordelingen iht pnkt.3 
 

Rutiner: 
 

1)    Tildeling av midler til spesielle formål baseres på: 

    a) registrerte tall i idrettsregistreringen vedr allidrett og aktive funksjonshemmede  

    b) klubbene må selv melde inn til GIR spesielle tiltak iht kriteriene d-f som man har 

         har avviklet, eller planlegger, i gjeldene år senest innen 20.sept. 

         Regnskap evt budsjett skal vedlegges. 
 

2)    Brev til kubbene blir sendt når tildelingsbeløpet foreligger, og senest innen 25. august      



 

        

   SAK 12                                                                                                                       

    

        SAK 13    
      

    13.1       GODKJENNING HONORARER. 
                           

                           Årsmøte i 2022 godkjente at GIR innførte honorar til alle styre- og          

                           varamedlemmer. Styret innstiller på samme summer som i fjor, men                        

         forslår en økning på kr 5.ooo,- til  kr 20.000,-  for innleid sekretær .  

                

                           Styreleder                kr.  7.500,- 

      Nestleder               kr.  2.500.- 

      Kasserer     kr.  2.500,- 

      IT/Media/WEB ansvarlig         kr.  2.000,- 

      Andre styremedl. (4 pers)        kr.  1.500,- m/øvrig komitearbeid  

      Varamedlemmer  (2 pers)         kr.  1.000,- etter min. 40% fremmøte 

 

                                                            Sum   kr. 22.500,- 

 

           
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingen innkomne saker fra idrettslagene. GIR styret fremmer følgende forslag: 

GIR inngår avtale med «ViFritid» og deres infoplattform. Ingen etableringskostnad, men  

medfører månedlige driftskostnader på kr. 9.000,- pr. måned ut året. Videre i 20025 kr. 

12.00,- i måneden. 
 

Begrunnelse: Styret mener dette vil bli svært positivt ift å spre informasjon om 

idrettslagenes tilbud samt kommunens tilbud innen kulturfeltet, arrangement og frivillighet 

mm. Alt oversettes til ulike språk. 

 

 



 

 

 
 
 

        13.2                 BUDSJETT 2024  
       

                       Inntekter      

                          Mva Kompensasjon   kr      12 000,00   
              Kommunalt  driftstilskudd GK   kr      85 000,00   
   Offentlig tilskudd- LAM    kr   100 000,00   
                          Tilskudd AIK    kr      27 500,00   
                          Tilskudd til idrettsfondet -GK   kr     15 000,00   

                          Eksterne midler ny nettportal  kr      40 300,00   
        
                                                   Sum inntekter        kr    279 800,00   
        
                       Kostnader      
                          Honorar innleid sekretær      kr       20 000,00   
                          Godtgjørelser til styret     kr     22 500,00   

                          Administrasjon      kr          7 000,00   
                          Drift nettportal "Vi Fritid"       kr       86 400,00   
                          Møter, kurs, oppdateringer mm    kr        20 000,00    

                          Motivasjonskveld     kr        40 000,00   
                          Stipender, Gaver     kr        40 000,00   
                          Til styrets disposisjon     kr           5 000,00   
                          Utbetalinger fra GIR-fond     kr       48 900,00    

       

                                               Sum kostnader    kr     289 800,00   
        
                       Driftsresultat  -kr       10 000,00   
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                        Sak 14  
    

   VALG 2024 

      

På valg 
 

Nestleder    Helge Næss Olsen  Lia IL     

Styremedlem    Marianne Tønnessen   Jerv FK 

Styremedlem  Nils Svanes              Friskis &Svettis 

   

Varamedlem  Camilla Aas Hansen  Grimstad Svømmeklubb 
 

Kontrollutvalg  Alf Olav Øye   Express IL 

     

Valgkomiteens innstilling: 
 

Nestleder  Helge Næss Olsen   Lia IL              gj.valg for 2 år 

 

Styremedlemmer: Marianne Tønnessen  Jerv FK                      gj.valg for 2 år 

                                   Nina Berthelsen                   Friskis & Svettis        ny for 2 år  

    

Varamedl:  1. vara   Camilla Aas Halvorsen  Svømmeklubben  gj.valg for 1 år  

                     2. vara   Ingrid  Aamodt  Imås IL     gj.valg for 1 år 

 

Kontrollutvalget:       Alf Olav Øye   leder  Express IL         gj.valg for 1.år                       
                                      

 

Følgende har 1 år igjen av sin funksjonstid, men skal godkjennes:  

Leder   Fred Rune Røed  Eidekameratene       

Styremedlem  Kari Bratteland  AGR    

Styremedlem           Jarle Hille           Express 

Styremedlem              Ole Bjørn Lindland  Bravegr. BIL 

 

Kontrollutvalget: Morten Tønnevold  Express IL 

                         Vara:  Kåre  Strand   Jerv FK 

 

Valgkomite 2024    Styret foreslår: 
 

Leder:   Lene Beisland   Lia IL            gj.valg            

Medlem:  Kim Røed   Eidekameratene    ny for 2 år    

Medlem:  Hilde Johannessen  GTIF        ny for 2 år 

 

Innleid sekretær og protokollfører: 

Styret ønsker å reengasjere Brit Ingebjørg Fossli. 

   

Oppnevning av representanter til div møter. 

Forslag til vedtak: 

Girs styre får fullmakt til å oppnevne representanter til div møter og konferanser. 


